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SB 2022-12-01 

SB 2022-10-13 

SB 2022-09-15 

SB 2022-08-11  

 
 
Bilag kan rekvireres ved henvendelse til kontoret   



Årshjul 2022-2023 

Aktivitets- og årsplan for skolebestyrelsen 
 

August Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Tors. 11. aug. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

 

 

• Konstituering 
• Forretningsorden og 

forventningsafstemning 
• Årshjul og møderække 

 

Klassefotografering 

Aventure Race 

Forældremøder  

Lejrskole 8. årg 

September Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Tors. 15. sep. 

 

 

Man. 12. sep. 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Deltage på 

forældremøde i 0. 

klasse 

• Tilsyn: 
• Tema: 

Forældremøder 

Hockeyturnering indsk. 

Venskabsklassedag/skolens 

fødselsdag 

Ungdommens folkemøde 

SKILLS 8. årgang 

Naturfagsuge 

Oktober Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Tors. 13. okt. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Tilsyn: 

• Tema:  

Skole-hjem samtaler 

Lejrskole 5. årg. 

Åben dans 5. årg. 

Skolernes motionsdag 

 

November Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

  • Budgetopfølgning 

• Tema:  

• Tema:  
• Indledende drøftelser af 

tema på årsmøde 
 

Lego League stævne 

Kidsvolleystævne 

December Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Tors. 1. dec. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Budgetopfølgning og 

proces for 
budgetlægning 

• Tilsyn: 

• Tilsyn: 
 

Terminsprøver 

Praktik 9. årg. 

Lucia 

Kirketur 

Januar Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

 

 

 

  Filmuge 8.-9. årgang 

100 dages fest 0. klasser 

Projektopgave 9. årg. 

Februar Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Tors. 2. feb. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Budgetopfølgning 
• SB årsmøde med 

beretning  
• Tilsyn: 

• Tema: 
 

Slagt en gris 8. årg. 

Fastelavn 

Marts Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Tors. 16. mar. 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

• Regnskabsafslutning 

2022 

• SB årsmøde med 
beretning 

• Tilsyn: 

Fastelavn 

Naturfagsmaraton 5.-6. årg. 

Konfirmationsdage 7. årg. 

Forældremøder 



 

 

 

 

Deltage på 

informationsmøde for 

kommende 0. klasses 

forældre 

April Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

 

 

Skolebestyrelsens 

årsmøde 

 

 

 

 

 

  

Omverdenstværs 

3. klassefest 

Forældremøder 

Maj Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Ons. 3. maj 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Budgetopfølgning 

• Opfølgning på det årlige 
dialogmøde 

• Tilsyn:  
• Godkendelse af 

timefordelingsplan 
Tema: 

 

1. skoledag komm. 0. kl. 

Skriftlig eksamen 

Sidste skoledag 9. årg. 

Skole-hjemsamtaler 

Juni Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 

Tors. 8. juni 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Evaluering af 
skolebestyrelsens 

arbejde 

• Årshjul og temaer 2024 
 

Mundtlig eksamen 

Dimission 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag d. 11. august 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi 

Glud Thimgaard, Mette Holst 

 

Eksterne medlemmer: 

Ikke udpeget endnu 

 

Medarbejdere:  

Mette Rydahl (lærer) og Annette Hansen (SFO-

pædagog) 

 

Elever: 

Ikke udpeget endnu  

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm 

(viceskoleleder), Niels Vestergaard (pædagogisk 

leder) 

 

 

Afbud 

 

Esbern Thøgersen, Annette Hansen, Niels 

Vestergaard,  

Mødeleder 

 

JL indtil formand er valgt/Bjarke Jespersen Referent 

 

CH 

 

 

Næste 

møde 

 

 

15. september kl. 17.30-20.30 
 

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

 



Konstituerende møde for ny skolebestyrelse pr. 1. august 2022 

 

17.30 

1. 

 

Velkommen og præsentation 

 

Sarah – mor til Kaja i 2C, pædagog i 

dagbehandling 

Kit – mor til Aske i 3.B, forsker på PH Absalon 

Mette – mor til Bertram 3.B og Andrea 0.B, 

personaleleder i Tryg Forsikring 

Christian – far til Kaj i 1.C, lærer på Himmelev 

Skole 

Jimmi – far til Thea 5.B og Edith 2.B, arbejder med 

innovation i National Oilwell Varco 

Bjarke – far til Adam i 8. kl, underviser på 

læreruddannelsen Campus Carlsberg 

Mette Rydahl – lærer i team 1 og del af skolens 

inklusionsteam 

Jon – skoleleder 

Charlotte - viceskoleleder 

 

17.40 

2. 

 

Godkende dagsorden (B) 

 

Godkendt. Jon er mødeleder indtil skolebestyrelsen 

har konstitueret sig. 

  

17.45 

3. 

 

Godkende referat 

 

Da dette er første møde for ny skolebestyrelse, er 

der ikke et referat, der skal godkendes. 

 

17.45 

4. 

 

Konstituering (B) 

- Formand 
- Næstformand 

- Skole, SFO og Klubforum 
- Trafikansvarlig 

 

 

Formand: Kit 

Mødeledere: Sarah/Bjarke 

Næstformand: Sarah 

Skole, SFO og Klubforum: Christian 

Der vælges ikke en trafikansvarlig i første omgang, 

men dette drøftes på et senere møde, hvor emnet 

trafik behandles. 

 

17.55  

Elevrådet (O) 

 

Elevrådet er endnu ikke konstitueret. 



5.  Der er landsdækkende valguge i uge 36, hvorefter 
elevrådet konstituerer sig. 

 

17.55 

6. 

 

 

Forretningsorden (DB) (Bilag) 

Gennemgang v/Jon. 

 

Forretningsordenen er baseret på 
styrelsesvedtægten for skolebestyrelsesarbejde. 
 

 
Eksterne repræsentanter vælges for ét år af 

gangen, og repræsentanterne indstilles af den 

siddende skolebestyrelse. 

Pernille Slot Hansen fra Himmelev Gymnasium vil 

gerne fortsætte som repræsentant for 

ungdomsuddannelserne (STX). 

Jon anbefaler at der som minimum er én 

repræsentant fra 

ungdomsuddannelserne/aftagerinstitutionerne, og 

STX er den største aftager af elever fra 

Trekronerskolen. 

Kit foreslår mulighed for en repræsentant fra 

dagtilbud (dette vil være i modstrid med 

styrelsesvedtægten – Jon undersøger 

mulighederne) 

Mette R foreslår en repræsentant fra boligforening 

– Kit kontakter Henrik Bundgaard (tidl. Medlem) 

om et bud på en mulig repræsentant. 

Jimmi foreslår repræsentant fra 

erhvervsuddannelserne. 

Bjarke foreslår aftageinstitutioner, men også at SB 

inviterer bredt ud til et dialogmøde. 

 

Der opfordres til at forhøre sig hos eventuelle 

kandidater. 

 

Beslutning og indstilling træffes på næste møde. 

 

18.15 

7. 

 

 

Forventningsafstemning (DB) 

Hvilke temaer og emner kunne være interessante at 

behandle på kommende skolebestyrelsesmøder. 

Herunder også hvilke af skolens principper, som I 

ønsker at føre tilsyn med. 

 

 

Har vi alle de lovpligtige principper? 

1. Undervisningens organisering, herunder 
elevernes undervisningstimetal på hvert 

klassetrin, skoledagens 

længde, understøttende undervisning, 
holddannelse, samarbejde med 

lokalsamfundets kultur- og idrætsliv, udbud 
af valgfag, specialundervisning på skolen 

og elevernes placering i klasser. 

2. Skolens arbejde med elevernes udvikling i 
skolens faglige og sociale fællesskaber, 

3. Adgangen til at opfylde 
undervisningspligten ved at deltage i 

undervisningen i den kommunale 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/undervisningens-organisering-0
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/underst%C3%B8ttende-undervisning
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/samarbejde-med-det-lokale-kultur-og-idr%C3%A6tsliv
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/samarbejde-med-det-lokale-kultur-og-idr%C3%A6tsliv
http://skole-foraeldre.dk/artikel/elevernes-udvikling-i-skolens-faglige-og-sociale-f%C3%A6llesskaber
http://skole-foraeldre.dk/artikel/elevernes-udvikling-i-skolens-faglige-og-sociale-f%C3%A6llesskaber
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/opfyldelse-af-undervisningspligten-ved-ud%C3%B8velse-af-eliteidr%C3%A6t-eller-deltagelse-i-musikskole
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/opfyldelse-af-undervisningspligten-ved-ud%C3%B8velse-af-eliteidr%C3%A6t-eller-deltagelse-i-musikskole
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/opfyldelse-af-undervisningspligten-ved-ud%C3%B8velse-af-eliteidr%C3%A6t-eller-deltagelse-i-musikskole


musikskole eller ved eliteidrætsudøvelse i 
en idrætsforening,  

4. Samarbejdet mellem skole og hjem , og 
om skolens og forældrenes ansvar i 

samarbejdet  
5. Underretning af hjemmene om elevernes 

udbytte af undervisningen 

6. Arbejdets fordeling blandt det 
undervisende personale 

7. Fællesarrangementer for eleverne i 
skoletiden, lejrskoleophold, udsendelse i 

praktik m.v. 

8. Skolefritidsordningens virksomhed . 
 

Pkt. 1, 3, 6, 7 og 8 er ikke formuleret i 

eksisterende principper 

 

Forrige bestyrelse var i gang med at formulere et 

princip om skole/hjemsamarbejde, herunder 

forældremøder og skole/hjemsamtaler. 

 

Principperne læses igennem til næste gang, hvor 

der vælges ud, hvilke der skal revideres. 

 

Hvad er den nye bestyrelse optaget af? Hvad er 

det enkelte medlem optaget af?  

 Jimmi – personaleomsætning og trivsel, 
dysleksi 

 Kit – medarbejdertrivsel, 

antimobbestrategi, fraværsstrategi for børn 

 Mette H – overgange daginstitution til 
miniSFO og skole, medarbejdertrivsel og 

fastholdelse, kommunikation fra skole til 

hjem 

 Sarah – udsatte børn, afslutningen for 9. 
klasser, første skoledag for 0. årgang, 

skolefest 

 Mette R – medarbejderrepræsentant, 
inklusion 

 Christian – bevægelse, de kreative fag, 

skolen i samfundet - den åbne skole 

 Bjarke – Åben skole, bevægelse, 
nysgerrighed på hverdagen 

 

 

18.45 

8. 

 
Årshjul og møderække for næste skoleår (DB) 

(to bilag) 

 

 

Mette H deltager i forældremøde på 0.årgang 
Møderækken blev godkendt. 

 
Kit og Jon arbejder videre med mulige kurser og 

datoer fra Skole og forældre 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/opfyldelse-af-undervisningspligten-ved-ud%C3%B8velse-af-eliteidr%C3%A6t-eller-deltagelse-i-musikskole
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/opfyldelse-af-undervisningspligten-ved-ud%C3%B8velse-af-eliteidr%C3%A6t-eller-deltagelse-i-musikskole
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/principper
http://www.google.dk/#hl=da&cp=63&gs_id=4u&xhr=t&q=underretning+af+hjemmene+om+elevernes+udbytte+af+undervisningen&pf=p&sclient=psy-ab&source=hp&pbx=1&oq=underretning+af+hjem
http://www.google.dk/#hl=da&cp=63&gs_id=4u&xhr=t&q=underretning+af+hjemmene+om+elevernes+udbytte+af+undervisningen&pf=p&sclient=psy-ab&source=hp&pbx=1&oq=underretning+af+hjem
http://www.google.dk/#hl=da&output=search&sclient=psy-ab&q=arbejdets%20fordeling%20mellem%20l%C3%A6rerne&oq=&aq=&aqi=&aql=&gs_sm=&gs_upl=&gs_l=&pbx=1&bav=on.2,or.r_gc.r_pw.r_qf.,cf.osb&fp=37b80b7cdf246a54&biw=1280&bih=867&pf=p&pdl=3000
http://www.google.dk/#hl=da&output=search&sclient=psy-ab&q=arbejdets%20fordeling%20mellem%20l%C3%A6rerne&oq=&aq=&aqi=&aql=&gs_sm=&gs_upl=&gs_l=&pbx=1&bav=on.2,or.r_gc.r_pw.r_qf.,cf.osb&fp=37b80b7cdf246a54&biw=1280&bih=867&pf=p&pdl=3000
http://www.google.com/search?q=f%C3%A6llesarrangementer+for+eleverne&rls=com.microsoft:da&ie=UTF-8&oe=UTF-8&startIndex=&startPage=1
http://www.google.com/search?q=f%C3%A6llesarrangementer+for+eleverne&rls=com.microsoft:da&ie=UTF-8&oe=UTF-8&startIndex=&startPage=1#hl=da&rls=com.microsoft:da&sclient=psy-ab&q=skolefritidsordningens+virksomhed+-aarhus+-gronlokke+-skolen+-halsn%C3%A6s+-dafolo+-selskabsstyrelsen+-vejen+-k%C3%B8ge&oq=skolefritidsordningens+virksomhed+-aarhus+-gronlokke+-skolen+-halsn%C3%A6s+-dafolo+-sels


Vi skal desuden fastlægge dato for 

skolebestyrelsens årsmøde, samt drøfte arrangering 

af skolebestyrelseskursus med en oplægsholder fra 

Skole og forældre. 

 

18.45 

9. 

 

 

Meddelelser (O) 
- Skoleledelse 

- Formand  
- Skole  

- SFO 

 

 

Skoleledelse: 

 Primo oktober indskrives syv ukrainske 
børn på 0.-3. årgang. 

 Elevtal pr. 1.8.22 er 885 elever 

 26.-27. august afvikler skolen et 

pædagogisk døgn for faste lærere og 
pædagoger, med temaet ”Projektbaseret 

læring” – én af skolens fire målsætninger. 

Jon vil skrive ud til forældre i SFO med en 
appel til at hjælpe med færreste mulige 

børn i eftermiddags SFO denne fredag, så 
personalet kan frigøres til at deltage. Men 

der vil naturligvis være et SFO-tilbud til alle 

de børn der har brug for dette. SFO’en 
lukkes først når alle børn er hentet. 

 Vi har netop ansat to nye pædagoger  

 Vi har ansat fire nye lærere ved skoleårets 

start. Desuden er der lavet aftaler med en 
mindre gruppe vikarer, som skal bruges 

ifm. kommende orlov og sygemeldinger. 
 

 

18.50 

10. 

 

 
Evt. 

 
 

18.55 

11. 

 

 
Spisning 

 

 

12. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

Blå bog for 9. klasser 

Modtagelse af ukrainske børn til oktober 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe 

 

 

 

 

 

 



 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag d. 15. september 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi 

Glud Thimgaard, Mette Holst 

 

Eksterne medlemmer: 

Ikke udpeget endnu 

 

Medarbejdere:  

Mette Rydahl (lærer) og Annette Hansen (SFO-

pædagog) 

 

Elever: 

Lauge Thousig Sehested 9B og Andreas Marius Krog 

6A 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm 

(viceskoleleder), Niels Vestergaard (pædagogisk 

leder) 

 

 

Afbud 

 

Bjarke Jespersen, Annette Hansen, 

Lauge Thousig Sehested 

Mødeleder 

 

Sarah Assenbjerg Referent 

 

CH 

 

 

Næste 

møde 

 

 

12. oktober kl. 17.30-20.30 
 

 

 



Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

13. 

 

Godkende dagsorden (B) 

 

Præsentationsrunde ift. nye medlemmer. 

Dagsorden blev godkendt 

 

17.35 

14. 

 
Godkende referat 

- SB 2022-08-11 (bilag) 
 

 

Godkendt 

17.40 

15. 

 

Elevrådet (O) 
 

 

Lauge 9B er valgt som formand for elevrådet og 

Andreas 6A som næstformand.  

Der er desuden valgt to elever fra 8. årgang til 

Ungebyrådet. 

 

17.50 

16. 

 

Indstilling af eksterne repræsentanter 

Forslag: 

- Pernille Slot Hansen, Himmelev Gymnasium 
-  

 

 

Pernille Slot Hansen tilbydes pladsen, og hun har 

sagt ja. 

Henrik Bundgaard har meldt sig som mulig ekstern 

kandidat fra boligselskabet/erhvervslivet. 

Skolebestyrelsen ønsker at afsøge mulighederne 

yderligere inden den anden repræsentant udpeges. 

Mille fra danseskolen blev foreslået, og Mette H 

drøfter dette med hende. 

Yderligere forslag til eksterne repræsentanter 

medtages til kommende møde. 

 

18.10 

17. 

 

 

Budgethøring 

Budgetforslaget er i høring i perioden 9.-28. 
september 2022 (bilag) 

 
 

 

 

Jon gennemgik budgetmaterialet med relevans for 
skoleområdet. 

Skolebestyrelsen ønsker at sende et høringssvar 
med fokus på at anerkende forligspartiernes ønske 

om, at Roskilde Kommune arbejder på at blive en 

frikommune på skoleområdet, og forslaget om en 
ungepakke til trivsel og mental sundhed. 

 
Desuden ønsker skolebestyrelsen at kommentere 

på de begrænsede afsatte beløb til skolegårde og 
udendørs læringsrum. 

 

Sarah og Kit udarbejder et høringssvar, som 
rundsendes til den øvrige bestyrelse til 

kommentering og godkendelse.  
 



18.40 

18. 

 

 
Spisning 

 

19.10 

19. 

 

 

Gennemgang af eksisterende principper 

Skolens principper læses igennem inden mødet, 

hvor vi drøfter, hvilke der ønskes revideret eller 

føres tilsyn med. 

Vær opmærksom på, om egne interesse-punkter er 

indeholdt i de eksisterende principper. 

 

Se referat fra tidligere møde vedrørende lovpligtige 

principper og forslag til emner.  

 

(bilag) 

 

 
Alle principper var under bedømmelse, og flg. blev 

udvalgt som mulige principper til behandling:  
5. Bespisning i SFO 

6. Forældrebetaling og lommepenge 
7. Klassedannelse 0.årgang 

11. Digitale enheder 

13. Mad og måltider 
21. Skole/hjemkommunikation 

22. Nyt princip om forældremøder og s/h 
Samt et nye principper om  

 undervisningens organisering,  

 opfyldelse af undervisningspligten via 

musikskole/eliteidræt,  

 fællesarrangementer i skoletiden 

 skolefritidsordningens virksomhed 

 

19.50 

20. 

 

 

Drøftelse og valg af nye temaer 

 Jimmi – personaleomsætning og trivsel, 

dysleksi 

 Kit – medarbejdertrivsel, antimobbestrategi, 
fraværsstrategi for børn 

 Mette H – overgange daginstitution til 

miniSFO og skole, medarbejdertrivsel og 
fastholdelse, kommunikation fra skole til 

hjem 

 Sarah – udsatte børn, afslutningen for 9. 

klasser, første skoledag for 0. årgang, 
skolefest 

 Mette R – medarbejderrepræsentant, 

inklusion 

 Christian – bevægelse, de kreative fag, 
skolen i samfundet - den åbne skole 

 Bjarke – Åben skole, bevægelse, 

nysgerrighed på hverdagen 

 Jon - omlagt undervisning – kommunikation 
og skolens håndtering af dette, Feriefravær 

– holdning og tilgang, 9. klassers afslutning 

– herunder Blå Bog 

 

 

Alle medlemmer afgav hver tre stemmer på de 

temaer og principper, som man ønskede at fordybe 

sig i, og afstemningen fordelte sig således: 

 

 

3 stemmer: 

 Fraværsstrategi for børn – herunder holdning 

og tilgang til feriefravær 

 Første skoledag – 1/5 eller 1/8 

 Inklusion 
 

2 stemmer: 

 Princip 13: Mad og måltider 

 Undervisningens organisering 

 De kreative fag 



 

1 stemme: 

 Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge 

 Princip 11: Digitale enheder 

 Princip 21: Skole-/hjemkommunikation 

 Personaleomsætning og trivsel 

 Dysleksi 

 Antimobbestrategi 

 Udsatte børn 

 Afslutning 9. klasse og Blå Bog 

 Bevægelse 
 

 

Kit og Jon vil udarbejde dagsordner fremadrettet 

ud fra denne oversigt. 

 

20.10 

21. 

 
Forslag til kursusaften med Skole og Forældre 

Torsdag 3. november eller torsdag 10. november 

 

 
Torsdag d. 3. november er valgt.  

Nærmere tidspunkt følger. 

20.15 

22. 

 

 

Meddelelser (O) 
- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  
- SFO 

 

 

Skoleledelse: 
Orientering om nyt evaluerings- og 

bedømmelsessystem. 

Orientering om at vi går fra elevplaner til 
meddelelsesbog. 

Orientering om, at vi i denne uge har besøg af 10 
hollandske børn og 10 polske børn på 7./8. årgang, 

som er privat indkvarteret. 

Orientering om, at vi har indgået ny aftale med 
HTX om, at elever på 8. årgang kan følge faget 

Teknologi C. Desuden at Valgfagsholdet i HD på 7.-
8. årgang har værkstedsbesøg på HTX i en 

periode. Begge tiltag styrker overgang til HTX. 
Orientering om afholdt møde for kommende 

skolestartere, hvor Mette H fra skolebestyrelsen 

deltog med forældreperspektivet. Det var 
overvejende helt nye forældre i skoleregi som var 

dukket op. 
Orientering om, at skolen er i gang med at 

udarbejde en sorghandleplan pba. oplæg fra Røde 

Kors. 
Orientering om, at skolen har uddelt et Klippekort 

til nye lærere, så de kan besøge i alt 10 erfarne 
lærere på skolen i deres undervisning. 

 

Formand: 
 

Skole: 
 



SFO: Mette Hegelund Frandsen har sagt sin stilling 
op, men fortsætter året ud med undervisning af 

pædagoger i ICPD. 
Vi har tre ukrainske børn, som begynder i uge 41 

og indskrives i almen klasser i indskolingen. I uge 
43 kommer yderligere 4 ukrainske børn. Alle 7 børn 

vil sammen dagligt deltage i et særskilt DSA-forløb. 

Skolen har i den anledning lavet aftale med 
ukrainsk kvinde, som skal følge disse børn i et 

praktikforløb på 8 uger. 
 

20.25 

23. 

 

 

Evt. 

 

 

 

24. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

Blå bog for 9. klasser 

Modtagelse af ukrainske børn til oktober. 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå 

trafikrapport fra Trekroner 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag d. 13. oktober 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi 

Glud Thimgaard, Mette Holst 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 

 

Medarbejdere:  

Mette Rydahl (lærer) og Annette Hansen (SFO-

pædagog) 

 

Elever: 

Lauge Thousig Sehested 9B og Andreas Marius Krog 

6A 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm 

(viceskoleleder), Niels Vestergaard (pædagogisk 

leder) 

 

 

Afbud 

 

 

Pernille, Christian, Lauge 

Mødeleder 

 

Kit Referent 

 

CH 

 

 

Næste 

møde 

 

1. december kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

25. 

 

Godkende dagsorden (B) 

 



Vi tager et samlet billede af bestyrelsen –udsættes 

til næste møde 

17.35 

26. 

 

Godkende referat (B) 
- SB 2022-09-15 (bilag) 

 

 

Referatet blev godkendt 

17.40 

27. 

 

Elevrådet (O) 
 

 

Grønt råd: mange vil gerne med. Afstemning 

næste elevrådsmøde. 

Ønskeøen: Ønsker flere metalmål til græsbanen 

Automat med drikkevarer til kantinen for at 

begrænse kødannelse. 

El-artikler i klasserne fx toastmaskine, elkedel 

Ønskerne indgives til Jon som budgetønsker. 

Elevrådet har fået nej til el-apparater i klasserne. 

SB foreslog mikroovne i kantinen. 

Sportsturneringer på tværs af klassetrin i 

udskolingen. Der er opbakning fra ledelsen. 

17.50 

28. 

 

Valg og indstilling af eksterne repræsentanter 

(DB) 

Forslag: 

-  
 

 

Det er ikke lykkedes at få kontakt til Mille. Andreas 

vil prøve at kontakte hende. 

Henrik har tilbudt sit kandidatur. Skolebestyrelsen 

melder tilbage til Henrik med afslag, da SB ønsker 

en repræsentant, som er tættere på børnenes 

hverdagsliv. 

18.00 

29. 

 
Principdrøftelse (ODB) 

Princip 13 Mad og måltider (bilag) 
Kantineleder Sisse er indbudt og vi besøger kantinen 

 

Der skal tilføjes en sætning om bæredygtighed 
Forslag: Diæt, kultur og allergi 

18.30 

30. 

 
Spisning 

 

19.00 

31. 

 

 

 Tema: Fraværsstrategi for børn (ODB) 

- herunder holdning og tilgang til feriefravær 
- Oplæg om fraværsstatus v/Mind-Consult 

- Hvad er skolens praksis - forebyggende 

indsatser og indgribende indsatser 
- Skal vi have en holdning til feriefravær? 

- Hvordan vil vi evt. arbejde videre med dette 
tema? 

- (Flere bilag) 
 

 
Punktet tages op igen 

20.00  

Skoleudviklingssamtale (O) 

 



32. 

 

I januar/februar afholdes en skoleudviklingssamtale 

med forvaltning, skoleledelse, 

forældrerepræsentanter, 

medarbejderrepræsentanter og elevrepræsentanter. 

 

Se bilag.  

Vi drøfter punktet på næste møde, som 

forberedelse til samtalen. 

 

Samtalen afholdes fredag den 6. januar kl. 9-11.   

20.10 

33. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  
- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse:  

Vi havde en god naturtværsuge i uge 39. 

Indskolingen fordybede sig i Bjørnedyret, og 2. 
klasserne fik besøg af områdets børnehaver, hvor 

eleverne fortalte børnene om det de havde lært. 
Mellemtrinet undersøgte en fiktiv ny ø med 

naturvidenskabelige briller, og udskolingen lavede 
projektopgaver i henholdsvis vandets kredsløb, 

affald og stråling, med eksterne dommere ved 

fremvisning.  
Der er desværre fundet fejl i klassefotobøger, så 

der kommer nye fotobøger. 
Vi oplever nu, at inde temperaturen er sat ned til 

19 grader indendørs. Vi har i den sammenhæng 

bestilt puder til indskolingsklasserne. 
De tre første ukrainske børn er begyndt. Tre mere 

begynder i uge 43 og to mere i uge 45.  
Vi har desuden lavet aftale med en ukrainsk kvinde 

som er i jobpraktik – og hun er en stor hjælp for 

både børnene og os. 
 

 
 

Formand:  
Vi skal have fokus på at være en mere synlig 

bestyrelse – og derfor vil det være godt med et 

fælles foto og lave opslag på Aula med referater 
fra skolebestyrelsen.  

Vi afholder kursus med Skole og Forældre torsdag 
den 3. november. 

 

Skole: 
 

SFO:  
Der har været nogle opsigelser, og NV har 

orienteret om dette på Aula.  
Der er lavet jobopslag, og vi forventer ansættelser 

pr. 1/12.  

TRIO-gruppen arbejder med arbejdsmiljøet og 
kulturen, og der igangsat en god proces med 

ekstern supervision og facilitering. 
 

20.25 

34. 

 

 

Evt. 

 

Jimmi har meldt sig til dialogforum. 
Skolen trækker tilsagn om deltagelse i Doolexia 

tilbage efter samråd med PPR. 

Bjarke opfordrer til deltagelse i landsmødet for 
Skole og forældre. 

Ønske om et punkt på dagsordenen med 
orientering om brug af Ipads i skolen. 



 

 

35. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

Modtagelse af ukrainske børn til oktober. 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå 

trafikrapport fra Trekroner 

Første skoledag – 1/5 eller 1/8 

Inklusion og udsatte børn 

Undervisningens organisering (nyt princip) 

De kreative fag 

Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge 

Princip 11: Digitale enheder 

Princip 21: Skole-/hjemkommunikation 

Personaleomsætning og trivsel 

Dysleksi 

Antimobbestrategi 

Afslutning 9. klasse og Blå Bog 

Bevægelse 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag d. 1. december 2022 kl. 17.00 – 20.30 

Mødet afholdes på Comwell Roskilde 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, 

Mette Holst 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 

 

Medarbejdere:  

Mette Rydahl (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Lauge Thousig Sehested 9B og Andreas Marius Krog 6A 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Niels 

Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

Andreas og Lauge 

Mødeleder 

 

Kit Referent 

 

CH 

 

 

Næste møde 

 

 

2. februar kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.00 

36. 

 

Godkende dagsorden (B) 

 

Godkendt 

17.05 

37. 

 
Godkende referat (B) 

- SB 2022-10-13 (bilag) 
 

 

Godkendt 

17.10 

38. 

 

Elevrådet (O) 

 

 

Input fra elevrådet angående trivselsundersøgelsen 

medtages under pkt.42 



 

17.20 

39. 

 

Kort evaluering af temaaften med Skole og 

Forældre (D) 

Hvad var den/de vigtigste pointe? 

 

 

Generelt informativt og godt - særligt som ny.  

Gode input til mødeafholdelse. 

Gode input om opgaven med at føre tilsyn. 

Forslag: Besøg/oplæg fra Skole & forældre kunne 

være en del af årshjulet? 

 

17.35 

40. 

 

Valg og indstilling af eksterne repræsentanter 

(DB) 

 

 

Punktet udsættes indtil vi har en kandidat 

 

17.35 

41. 

 
Principdrøftelse (DB) 
Godkende forslag til revideret princip 13 Mad og 
måltider (bilag) 
 

 
SB drøftede reviderede princippet undervejs i mødet og 
med enkelte tilføjelser vedtog skolebestyrelsen et 
revideret princip for mad og måltider. 

17.45 

42. 

 

Skoleudviklingssamtale 6. januar 

Med udgangspunkt i elevernes trivselsundersøgelse 

drøfter vi sammen hvad vi får øje på og bliver 

nysgerrige på. 

Herunder elevfravær, som vi drøftede på sidste 

møde. 

Skolebestyrelsens fund medtages til samtalen den 6. 

januar. 

Vi håber at flest mulige har mulighed for at deltage 

den 6. januar kl. 9-11. 

(Bilag) 

 

 

Elevrådet var optaget af: 

Undervisningen er kedelig (manglende 

variation, for mange ppt fremlæggelser) 

Undervisningen giver ikke lyst til mere læring 

Ønsker elevinddragelse 

Projektuger for komprimerede 

God social trivsel 

Glad for skole og klassen 

Utryghed ved låse på toiletter 

Venlige kammerater, men ikke hjælpsomme 

Lærerne møder ikke op til tiden – uretfærdighed 

SB var optaget af: 

Det bliver ”rødere” jo højere klassetrin 

Fysiske/æstetiske ligger lavt for både 1-4./5.-9. 

(ældre elevers klasser er meget lidt udsmykket) 

Toiletter er ikke pæne/rene 

Undervisningen er kedelig 



Støtte og inspiration – glade for lærere, men 

ikke lyst til at lære mere 

 

 

18.35 

43. 

 

Feriefravær (ODB) 

Har skolebestyrelsen en holdning til feriefravær? 

 

Samlede tal for ekstraordinær feriefritagelse/skoleår  

Skoleår 22-23 21-22 20-21 19-20 18-19 17-18 16-17 

Antal 

elever 91 230 35 227 248 281 235 

Antal 

dage 736 1243 184 1391 1517 1764 1501 

Genn./

elev 8,1 5,4 5,3 6,1 6,1 6,3 6,4 

 

Tal for 22-

23 er pr. 

23/11-22 

 

 

 

 

 
   

 

 

 

SB har ingen holdning til feriefravær samlet set. 

Det er en dilemmafyldt problemstilling.  

Der er tillid til skolens vurdering ved hver enkelt 

forespørgsel. 

 

18.50 

44. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse: 
Jon er blevet konstitueret som skoleleder for en periode 
på Lindebjergskolen, men er fortsat også skoleleder på 
Trekronerskolen. 
Status ledige stillinger:  

 Charlotte Larsen ansættelse øges til 80% 

 Sandra Gudmundsson – ny lærer 

 Helene Bjergvang – ny lærer 

 Inklusionspædagogstillingen blev ikke besat. 

 Lone Normark – ny pædagog til 1. årgang 

 Mikkel Bille Poulsen – ny medarbejder 

 Josefine Odder – ny medarbejder. 
 
Status ukrainske børn: 
Det er en meget stor opgave, som udfordrer lærerne. 
Skolen arbejder på at tilknytte endnu en ukrainsk 
kvinde i jobpraktik. 
Skolen har ansøgt om midler til stor indsats for at 
understøtte arbejdsmiljøet i SFO’en. 
 
Formand:  
Sarah deltog i dialogforum. 
 
Skole: 
 
SFO:  
 



19.00 

45. 

 

 
Spisning i restauranten 

 

 

46. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

Modtagelse af ukrainske børn til oktober. 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå 

trafikrapport fra Trekroner 

Første skoledag – 1/5 eller 1/8 

Inklusion og udsatte børn 

Undervisningens organisering (nyt princip) 

De kreative fag 

Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge 

Princip 11: Digitale enheder 

Princip 21: Skole-/hjemkommunikation 

Personaleomsætning og trivsel 

Dysleksi 

Antimobbestrategi 

Afslutning 9. klasse og Blå Bog 

Bevægelse 

Skole iPads 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag d. 2. februar 2023 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, 

Mette Holst 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 

 

Medarbejdere:  

Mette Rydahl (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Lauge Thousig Sehested 9B og Andreas Marius Krog 6A 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Niels 

Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

Esbern Thøgersen, Mette Rydahl, Sarah Assenbjerg 

Niels Vestergaard, Lauge Thousig Sehested 

Mødeleder 

 

Bjarke Referent 

 

CH 

 

 

Næste møde 

 

 

16. marts kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

47. 

 

Godkende dagsorden (B)  

 

Punkt 57 er flyttet længere ned på dagsordenen i 

forhold til den først udsendte dagsorden. 

Nyt forslag til fast punkt – punkt 56 hvor 

skolebestyrelsen aftaler, hvad de ønsker 

kommunikeret ud i fælles besked til alle forældre. 

 



17.35 

48. 

 

Godkende referat (B) 

- SB 2022-12-01 (bilag) 
 

 

Godkendt 

17.40 

49. 

 
Elevrådet (O) 

 

 

 Skoleudviklingssamtalen – de fire 

hovedpointer: 

 Valg til Grønt Råd: Lauge, Mila, Andreas, Ida, 
Anna, My, Milas 

 Trivselsundersøgelsen: De fire fokuspunkter 

 Fodkulde i flere klasserum. Elevrådet oplever 

uretfærdighed i, at de voksne gerne må 

beholde skoene på indendørs 
 

17.50 

50. 

 

Evaluering af skoleudviklingssamtalen 

- Hvordan kan skolebestyrelsen arbejde 

videre ud fra de valgte temaer? (Bilag) 
- Gruppearbejde - og sandwich 

 

 

Der var fra de deltagende forældrerepræsentanter 

en god oplevelse af afvikling og udbytte, og særligt 

deltagelse af elever var positivt. 

Fire temaer blev valgt til at arbejde videre med i 

relevante grupper/udvalg: 

 Undervisningen er kedelig. 

Eleverne føler sig ikke medbestemmende. 

 Hvordan skaber og øger vi motivation? 

 Æstetik. 

De fysiske rammer er ikke indbydende og 

rare at være i. 

 Trygt fællesskab 
 

Det blev fra elevrepræsentant dog oplevet, at 

snakken i grupperne kunne være vanskelig at følge 

med i, da det blev præget af voksensnak. 

 

På kommende møde ønskes der en orientering om 

processen for de forskellige gruppers behandling. 

Der blev desuden stillet forslag om udarbejdelse af 

samlet procesplan med milepæle. 

 

Skolebestyrelsen er nysgerrige på elevernes 

forståelse af deres forskellige udsagn. 

 

Kan skolen arbejde tydeligere med elevbaseret 

evaluering? 

Kan der evt. afsættes midler til udsmykning? 

Kan der arbejdes med fagdage om fællesskab? 



Kan vi indføre skærmfrie dage? 

 

18.25 

51. 

 

Pause og spisning 

 

 

 

18.45 

52. 

 

Afslutning 9. klasse og Blå Bog (DB) 

 

 
Skoleledelsen anmoder skolebestyrelsen om at forholde 
sig til, hvorvidt Blå Bog ved afslutningen af 9. klasse skal 
afskaffes fremadrettet, da indholdet kan være 
ekskluderende og udstillende. Skolens fokus på at 
bekæmpe situationer med mobning taler for dette 
tiltag. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om, at Blå bog afskaffes på 
Trekronerskolen. 
Afstemning: 5 for, 1 imod, 1 undlod at stemme. 
 
Elevrådets store klasser vil arbejde videre med hvordan 
der kan siges godt farvel.  
 

19.00 

53. 

 

Regnskab 2022 og budget 2023 (O)  

- (To bilag)  

 

 

Bilag gennemgået på mødet. 

Skole og SFO går begge ud af 2022 med et 

overskud. Samlet på 960.662 kroner som overføres 

til budget 2023. 

 

Budgetgrundlag for 2023 blev herefter fremlagt. 

Dette behandles på et kommende møde til endelig 

godkendelse. 

 

19.15 

54. 

 

Skolebestyrelsens årsmøde (DB) 

- Begyndende planlægning af kommende 
årsmøde 

- Dato og indhold?    

 

 

Årsmødet blev planlagt til tirsdag d.18. april 

kl.18.00-20.00. 

Indhold drøftes på kommende møde. 

19.30 

55. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse: 
Det er politisk besluttet, at der skal oprettes tre 
børnehaveklasser i kommende skoleår. 
Ny kommunal medarbejdertrivselsundersøgelse blev 
gennemført i november 2022. Skolen arbejder med 
forskellige processer i henholdsvis SFO og skole på 
baggrund af resultatet. 



Orientering om ministeriel beslutning om skriftlig 
tilbagemelding til forældrene på de nationale 
overgangstest. 
 
Formand:  
 
Skole:  
Helene Bøgevang har opsagt sin stilling 
 
SFO:  
NV er sygemeldt, og derfor er Alice Jensen foreløbig 
konstitueret til at varetage driften af SFO’en. De øvrige 
ledelsesopgaver i skoledelen er fordelt blandt den 
resterende ledelse. 
Jon er fortsat også konstitueret som skoleleder på 
Lindebjergskolen og dette forventes at vare frem til 1. 
maj 23.  
 

19.50 

56. 

 

 

Kommunikation fra mødet 

Hvad skal der kommunikeres fra mødet? 

 

Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til 
kommunikationen til den øvrige forældregruppe. 
 

 
Mette har taget noter og fremsender pr. mail et forslag, 
som bruges ifm. orientering på Aula. 

20.00 

57. 

 

Orientering om modtagelse og undervisning 

af de ukrainske børn  

- Ved Mette Fenger, DSA vejleder 

 

 
Mette Fenger, DSA-vejleder, orienterede om skolens 
arbejde med modtagelse, undervisning og integration af 
de ukrainske børn. 

 

Fakta: 

Trekroner Skolen har 8 elever fordelt over 6 

årgange   

De har alle været på skolen siden uge 41  

De har 10 dansk timer i løbet af ugen og ellers 

følger de deres stamklasse   

Der forventes ikke at komme flere ukrainske børn 

på skolen.  

 

 

58. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

Tema om skærme og mobiler 

Medarbejdertrivselsundersøgelse 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå 

trafikrapport fra Trekroner 

Første skoledag – 1/5 eller 1/8 

Inklusion og udsatte børn 



Undervisningens organisering (nyt princip) 

De kreative fag 

Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge 

Princip 11: Digitale enheder 

Princip 21: Skole-/hjemkommunikation 

Personaleomsætning og trivsel 

Dysleksi 

Antimobbestrategi 

Bevægelse 

Skole iPads 

 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag d. 16. marts 2023 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, 

Mette Holst 

Gry Segoli (stedfortræder) 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

(lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Lauge Thousig Sehested 9B og Andreas Marius Krog 6A 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), Niels 

Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

Afbud 

 

Bjarke Jespersen, Gry Segoli, Niels Vestergaard, 

Esbern Thøgersen, Lauge Thousig Sehested, 

Christian Moltke Dahl 

 

Mødeleder 

 

Sarah Referent 

 

CH 

 

 

Næste møde 

 

 

3. maj kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

59. 

 

Godkende dagsorden (B)  

 

Godkendt 

17.35 

60. 

 

Godkende referat (B) 

- SB 2023-02-02 (bilag) 
 

 

Godkendt 

17.40 

61. 

 
Elevrådet (O) 

 

 

Der foreligger endnu ikke et referat fra elevrådet. 

 

17.50 

62. 

 
Høring af forslag til revideret styrelsesvedtægt (bilag) 
 

 

SB vil kommentere på muligheden for årlige valg, 

såfremt man beslutter at valgperioden nedsættes 



til to år. Desuden med bekymring for, at det kan 

svække skolebestyrelsen.  

Skolebestyrelsen foreslår, at tiltaget evalueres efter 

6 år. 

SB ønsker, at kommunalbestyrelsen forholder sig til 

problematikken om financieringen af en kortere 

skoledage. 

Kit udarbejder et udkast til høringssvar, som 

rundsendes for kommentering.  

 

18.20 

63. 

 

Trivselsfokus 

Orientering om processen for de forskellige 

gruppers behandling vedr. arbejdet med 

trivselsindsatser (bilag) 

 

 

 

Jon orienterede om processen hidtil og kommende 

møder med henholdsvis medarbejdere og elever. 

Den igangværende nationale trivselsundersøgelse 

løber frem til d.20. marts 2023, men det uvist 

hvornår skolen får adgang til resultatet.  

 

Der udsendes information om en 

forældretilfredshedsundersøgelse i slutningen af 

marts. 

 

18.40 

64. 

 

Pause og spisning 

 

 

19.10 

65. 

 

Rammer for adfærd i skoletiden (DB) 

- Eksempler: 

o Udgangstilladelse 

o Rygning 
 

 
Kommunikationen omkring puffbars og lignende blev 
drøftet.  
Det er vigtigt at kommunikationen kommer rettidigt og 
er tydelige, så der ikke skabes utryghed. 
 
Udgangstilladelse til de store elever blev drøftet, og der 
er overvejende opbakning til at de ældste elever må 
forlade skolen i frikvarteret.  
Det skal ikke være de få, der ødelægger det for de 
mange. 
Det blev foreslået, at eleverne selv drøfter rammer og 
forudsætninger for udgangstilladelsen inden denne 
sættes i gang. 
 

19.35 

66. 

 

Skolebestyrelsens årsmøde 18. april (DB) 

- Planlægning af kommende årsmøde 

- Input til årsberetning (bilag)    

 

 

Indhold:  

Input til fokusområderne fra 

skoleudviklingssamtalen og bruge ”Build to 

express”-Lego som udtryksform.  



Jon bestiller sandwich og sørger for information 

med tilmelding på Aula.  

Mette kontakter lærerteam på 6. årgang om 

muligheden for optræden og laver invitation. 

Kit finpudser årsberetningen – alle byder ind. 

 

20.05 

67. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse:  
NV er fortsat sygemeldt.  
Barselsvikar ansat til kantinen.  
Inklusionspædagog er genansat pr. 1. marts som ”pæd. 
konsulent” på 1.årgang. 
På lærermødet har vi drøftet næste års lokale indsatser.  
Skolen overvejer at deltage i forsøg med ny karakter- og 
bedømmelsespraksis. 
6. årgang har afsluttet et tre ugers forløb som 
kulminerede med en flot opsætning af teater og musik, 
hvor eleverne selv har skrevet og koreograferet 
forestillingen. Det er et flot samarbejde med klubbens 
pædagoger og deres dygtige medarbejdere.  
 
Formand:  
 
Skole:  
 
SFO:  
Infomøde for kommende skolestarteres forældre 
afholdes på tirsdag 21. marts, og skolebestyrelsen er 
inviteret til at deltage. 
Alice er midlertidigt konstitueret til ledelse af SFO’en, 
og hun har har godt fat i forberedelse af mini SFO og 
SFO´en generelt.  
Det gode arbejde med trivsel og arbejdsmiljø 
fortsætter, og der afholdes første workshop efter 
påske. 
 

20.20 

68. 

 

 

Kommunikation fra mødet 

Hvad skal der kommunikeres fra mødet? 

 

Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til 
kommunikationen til den øvrige forældregruppe. 
 

 
Her indføres Mettes opsamling 

 

70. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

Tema om skærme og mobiler 

Medarbejdertrivselsundersøgelse 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå 

trafikrapport fra Trekroner 



Første skoledag – 1/5 eller 1/8 

Inklusion og udsatte børn 

Undervisningens organisering (nyt princip) 

De kreative fag 

Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge 

Princip 11: Digitale enheder 

Princip 21: Skole-/hjemkommunikation 

Personaleomsætning og trivsel 

Dysleksi 

Antimobbestrategi 

Bevægelse 

Skole iPads 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Onsdag d. 3. maj 2023 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, 

Mette Holst 

Gry Segoli (stedfortræder) 

 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 

 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

 

Elever: 

Lauge Thousig Sehested 9B og Andreas Marius Krog 6A 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (konst. SFO-

leder) 

  

 

Afbud 

 

Bjarke Jespersen, Pernille Slot Hansen, Lauge 

Thousig Sehested 9B og Andreas Marius Krog 6A 

 

 

Mødeleder 

 

Sarah Referent 

 

CH 

 

 

Næste møde 

 

 

8. juni kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

59. 

 

Godkende dagsorden (B)  

 

Vi byder velkommen til Gry, Alice og Henriette  

 

Dagsorden blev godkendt 

 



Da der er afbud fra elevrepræsentanter, ændres 

pkt. 61. til orientering af Jimmi fra dialogforum  

 

17.35 

60. 

 

Godkende referat (B) 

- SB 2023-03-16 (bilag) 
 

 

Godkendt 

17.40 

61. 

 
Orientering fra Dialogforum (O) 

 

 

Der var et godt oplæg af Maria Ørskov om 

forældreinddragelse. 

Det kunne være et godt tema, som 

skolebestyrelsen kan drøfte på et andet møde. 

 

17.50 

62. 

 

Skolebestyrelsens årsmøde 18. april (DB) 

- Evaluering 
 

 

Der var ca. 10 fremmødte forældre ud over 

repræsentanter fra SB.  

Trivselsundersøgelsen blev fremlagt. De fremmødte 

gav positiv feedback til mødet. Formen havde også 

virket, hvis der havde været mange.  

 

Overvejelser: 

Hvordan inviterer vi fremadrettet forældre på den 

bedste måde? 

Kan vi invitere mere direkte ind i klasserne?  

Hvad er det, vi inviterer til?  

Kan datoen meldes ud tidligere? 

Skal vi kalde det noget andet end 

”Skolebestyrelsens årsmøde”? 

 

Gry og Sarah laver en drejebog 

 

18.10 

64. 

 

Pause og spisning 

 

 

 

18.40  

Genbesøge tidligere drøftelse om 

forældremøder 

 
Overvejelser: 
Skal der være en fælles del på forældremøder for hele 
årgangen? 



Fra skolebestyrelsesreferatet 9. maj 2022: 

”Der er opbakning blandt lærerne til at arbejde 

videre med princippet. Det er vigtigt, at 

pædagogerne sidestilles med lærerne i dokumentet. 

Input om tid til at forældrene indbyrdes får tid 

dialog. Det er vigtigt at forældrene lærer hinanden 

at kende. Vi skal tage stilling til, hvad formålet skal 

være med forældremøderne. Punktet bæres med 

ind i det nye skoleår. Vi indsamler data fra de 

kommende forældremøder inden sommerferien.” 

 

Kan forældremøder konverteres til anden form for 
aktivitet? 
Hvilken form for styring er nødvendig og af hvem? 
Hvad er rettidig udmelding om dato for 
forældremøder? 3 uger til 2 mdr.? 
 
Vi nedsætter en arbejdsgruppe som arbejder videre 
med et udkast til et princip: Jon, Henriette, Kit, Mette. 
 
Arbejdsgruppen mødes før kommende 
skolebestyrelsesmøde, og fremlægger et forslag til 
drøftelse. 
 

19.25 

65. 

 
Tilsyn: Princip 11 om digitale enheder (ODB) 

- Vi genbesøger princippet om digitale enheder 
(bilag) 

- Inspiration fra tråd på Aula blandt forældre på 
0. og 3. årgang om brug af skærme (bilag) 

- Herunder rammer for brug af mobiler på skolen 

- Evt. rammer og brug af Skole iPads i 
indskolingen  

 

 
Punktet er ikke afsluttet. Drøftelsen fortsætter på 
næste møde. 
 
Jimmi udarbejder et forslag til en spørgeramme, som 
kan udsendes til skolens lærerteams, som skal danne 
baggrund for den videre diskussion. Spørgerammen 
drøftes på kommende møde. 
 
 

20.10 

67. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse:  
Politisk behandling af antal klasser på kommende 0. 
årgang. Endeligt svar forventes i løbet af juni. 
Opstart af mini-SFO er forløbet fint. Der er etableret fire 
grupper. 
Skriftlige prøver er startet i denne uge. 
Sidste skoledag for 9. klasse afholdes onsdag 17. maj. 
Trekronerskolen er blevet tildelt prisen for Årets Unge 
Forsker skole med en check på 20.000 kr. 
Tommy Rasmussen fik desuden prisen for årets Unge 
Forsker lærer 
Ny pædagogisk leder er indstillet af 
ansættelsesudvalget – det blev Alice Jensen. Tillykke til 
hende. 
 
Formand:  
 
Skole:  
 
SFO:  
Alice glæder sig til at komme i gang 
 

20.20 

68. 

 

 

Kommunikation fra mødet (DB) 

Hvad skal der kommunikeres fra mødet? 

 

Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til 
kommunikationen til den øvrige forældregruppe. 
 

 
 



 

70. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Evaluering af skolebestyrelsens arbejde i dette 

skoleår 

Prioriteringer af temaer ift. kommende år. 

Medarbejdertrivselsundersøgelse 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå 

trafikrapport fra Trekroner 

Første skoledag – 1/5 eller 1/8 

Inklusion og udsatte børn 

Undervisningens organisering (nyt princip) 

De kreative fag 

Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge 

Princip 21: Skole-/hjemkommunikation 

Personaleomsætning og trivsel 

Dysleksi 

Antimobbestrategi 

Bevægelse 

Forældreindragelse/forældresamarbejde 

Ulighedsdrøftelse – inklusion af alle forældre 

Udgangstilladelse genbesøges 

 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Torsdag d. 8. juni 2023 kl. 17.30 – 20.30 

Mødet afholdes på Hotel Comwell 
 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Kit Stender Petersen,  

Esbern Thøgersen, Christian Moltke Dahl, Jimmi Glud Thimgaard, 

Mette Holst 

Gry Segoli (stedfortræder) 

Eksterne medlemmer: 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Andreas Marius Krog 6A,  

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Søren Sørensen (afdelingsleder), Alice Møller Jensen (pæd. leder) 

  

 

Afbud 

 

Sarah Assenbjerg, Christian Moltke Dahl, Bjarke 

Jespersen , Pernille Slot Hansen, Charlotte 

Løvholm, Søren Sørensen 

Mødeleder Kit Referent Alice  

 

Næste møde 

 

 

17. august kl. 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

71. 

 

Godkende dagsorden (B)  

  

Godkendt 

17.30 

72. 

 

Godkende referat (B) 

- SB 2023-05-03 (bilag) 
 

 

Godkendt 

17.35 

73. 

 
Elevrådet (O) 

 

 

Elevrådet har talt om Grønt Råd. Fire elever fra 6. 

klasse skal rundt på skolen inden sommerferien og 

lave et forslag til, hvor affaldsbeholdere skal stå i 

klasserne og udenfor. 

Der opleves et behov for at øge opmærksomheden 

på at affaldssortere i større omfang end der sker 

nu.  



 

17.45 

74. 

 

Tilsyn: Princip 11 om digitale enheder (ODB) 

- Drøfte forslag til spørgeramme som skal 

sendes til alle team (Bilag) 
 

 

Jimmi forklarede tænkningen bag bilaget med 

spørgerammen om brug af digitale enheder. 

Der var forslag om, at spørgsmålene sorteres i en 

rækkefølge, så det står i en progression fra alt 

tilladt til alt forbudt.  

Der var input til, at enkelte formuleringer ændres 

og gøres mere enkle.  

Jimmi reviderer bilaget. Det sendes til både lærere, 

pædagoger og elevrådet forholder sig til det i 

starten af august. 

Drøftelse af om alle elever kan inddrages i en 

proces, hvor emnet diskuteres og hovedpointer kan 

være input til Skolebestyrelsens overvejelser. 

Spørgsmålene skal rettes til, så de er anvendelige 

til diskussion i klasserne på 4. – 9. årgang.  

 

På Skolebestyrelsens første møde i næste skoleår 

drøftes medarbejdernes besvarelser. 

På andet møde drøftes elevernes besvarelser. 

 

17.55 

75. 

 

Princip for forældremøder (ODB) 

- Drøfte udkast til princip fra arbejdsgruppen. 
- Udleveres på mødet 

- Jon, Henriette, Kit, Mette 
 

 

Arbejdsgruppen fremlagde udkastet til princip for 

forældremøder. 

Drøftelse af elevinddragelse på møder. Fx kan 

eleverne inddrages fra 5./6. klasse, da det kan 

være relevant i forhold til SSP-samarbejde. 

Møderne kan kaldes temamøder/klassemøder eller 

lignende for at signalere, at mødet er fælles for 

elever, forældre og medarbejdere. 

Princippet diskuteres på møder for medarbejderne i 

starten af august.  

 

18.15 

76. 

 
Godkende møderække i kommende skoleår (bilag) 

 

Godkendt  

Årshjulet revideres med de manglende datoer og 

informationer. 

 



18.20 

77. 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  

- SFO 
 

 
Skoleledelse:  
Politisk behandling af antal klasser på kommende 0. 
årgang 
Orientering fra 9. klassernes sidste skoledag. Det har 
været svært i år at finde fælles forståelse mellem 
elever, forældre og skole om bl.a. deltagelse i 
morgenmad, arrangement for eleverne efter skolen 
slutter, alkohol, fester etc. 
Tak til Gry for at træde til i perioden frem til nu som 
suppleant. 
 
Formand:  
Der er kommet et tilbud fra et firma, der tilbyder at lave 
en gratis gennemgang af skolens toiletter med henblik 
på at kunne renovere dem.  
 
Skole:  
 
SFO: 
Der er ansættelsesproces i gang til to ledige stillinger i 
SFO’en. Christian deltager som repræsentant fra 
Skolebestyrelsen. 
 

18.25 

78. 

 

Kommunikation fra mødet (DB) 

Hvad skal der kommunikeres fra mødet? 

 

Alle bidrager med vigtige pointer fra mødet til 
kommunikationen til den øvrige forældregruppe. 
 

 

18.30 

79. 

 

Spisning i restauranten 

 

 

 

 

 

80. 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

Prioriteringer af temaer ift. kommende år. 

Medarbejdertrivselsundersøgelse 

Trafikansvarlig/arbejdsgruppe – gennemgå 

trafikrapport fra Trekroner 

Første skoledag – 1/5 eller 1/8 

Inklusion og udsatte børn 

Undervisningens organisering (nyt princip) 

De kreative fag 

Princip 6: Forældrebetaling og lommepenge 



Princip 21: Skole-/hjemkommunikation 

Personaleomsætning og trivsel 

Dysleksi 

Antimobbestrategi 

Bevægelse 

Forældreindragelse/forældresamarbejde 

Ulighedsdrøftelse – inklusion af alle forældre 

Udgangstilladelse genbesøges 

Årsmødet – drejebog Sarah og Gry 

 

 

 

 


